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Z 3. zasedání ZASTUPITELSTVA MĚSTSKÉHO OBVODU HRABOVÁ,

konaného dne 13. 3. 2023

Zapsala: Mgr. Jana Tajchmanová DiS.

Ověřovatelé zápisu: lng. Radomír Or

Igor Trávníček

 

Milan Slíva

starosta městského obvodu

Hrabová

 





Zápis č.3
ZÁPIS ze ZMOb Hrabová

ze dne 13.3. 2023

Zápis č. 3

ze zasedání Zastupitelstva městského obvodu Hrabová, konaného dne 13.3. 2023

Přítomni: viz prezenční listina (příloha č. l)

Nepřítomni: V. Kopitzová, P. Balušek — omluveni

Jednání řídil: Milan Slíva — starosta, zahájeno ve 16:02 hod., ukončeno v 20:32 hod.

Zapisovatel: Mgr. Jana Tajchmanová, DiS.

Přítomno: 14 občanů, 2 úřednice, L. a I. Hromádkovi

Starosta přivítal všechny přítomné.

3/28.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

určuje

za ověřovatele zápisu z 3. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Hrabová Ing. R. Orkáče a I.
Trávníčka.

Proběhlo hlasování.

Hlasování: 13 přítomnými jednomyslně schváleno

Starosta vyzval ověřovatele minulého zápisu k vyjádření sc k zápisu. Oba shodně sdělili„ že zápis čctli„
neměli k němu výhrady a podepsali jej.

3/29.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

zprávu ověřovatelů zápisu Ing. Jiřího Skalského a Ing. Jiřího Kubečky o ověření zápisu Z 2. zasedání
Zastupitelstva městského obvodu Hrabová, konaného dne 14. 12. 2022.

Hlasování: 13 přítomnými jednomyslně schváleno

Starosta požádal zastupitele o návrhy na změnu programu zasedání. změny nebyly navrženy.

3/30.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

program jednání 3. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Hrabová, konaného dne 13.3. 2023.

Proběhlo hlasování.

Hlasování: 13 přítomnými jednomyslně schváleno

Schválený program zasedání:

l)Připomínky občanů
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Zápis č.3
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2) Zpráva o plnění rozpočtu statutárního města Ostravy — městského obvodu Hrabová za

leden až prosinec 2022

3) Rozpočtová opatření SMO v roce 2023

4) Rozpočtová opatření MOb Hrabová v roce 2023

5) Poskytnutí peněžních prostředků na podporu projektů z rozpočtu statutárního města

Ostravy, městského obvodu Hrabová na rok 2023

6) Stanovisko k výkupu parc.č, 190/124 a 190/126 a komunikace, odbočka z ul.

Krmelínská

7) Stanovisko ÚPaSŘ MMO k záměru stavby hasičské zbrojnice na parc.č. 1711

8) Záměr výkupu pozemku parc.č. 1711 pro výstavbu hasičské zbrojnice

9) Návrh na změnu ÚPO — spojnice ulic Šolcova — Božetěchova

10) Záměr přijetí daru části pozemku parc. č. 1410

11) Hlavní body a termíny zasedání zastupitelstva MOb Hrabová v roce 2023

12) Informace o činnosti RMOb mezi 2. a 3. zasedáním ZMOb

13) Různé

Ad 1) Připomínky občanů

Starosta vyzval občany k přednesení připomínek.

()bč. Kubešová mčla dotaz k revitalizaci domu — byla zazděna okna od spíží. Dle jejího názoru tím

bydlení ztrácí svou hodnotu. Dále upozornila na jiný postup revitalizace vjiných vehodech domů na

Šídlovci. Starosta sděliL že to bude provčřeno a tazatelka dostane odpovčd'.

Obč. Daníček — seznámil přítomné sjednáním místostarosty na jednání rady. Místostarosta chce„ aby bylo

řešení komplexní (kanalizace ul. Bělská). Místostarosta na jednání rady předložil materiál 7, roku 2012.

kdy byly p. Daníčkovi tehdejší radou uloženy podmínky \rr'ýstavby komunikace s chodníkem. Zeptal se

zastupitelů zda zastupitelstvo nebo rada může udělovat podmínky výstavby. Odpověd" starosty: dle jeho

názoru lze ukládat podmínky výstavby. bylo přislíbeno prověření postupu 21 odpověd“ p. Daníčkovi.

(')bč. Kratochvíl chválil aplikaci Trello a dotazoval se. zda je rozumné, že 'lirelloje pod Hrabová info a ne

pod městským obvodem vzhledem k 1011111. že tam jsou informace z rady apod. Starosta sdčliL že dát

výpisy z Trella do llrabovských listů je dobrý podnčt. Obč. Kratochvíl navrhuje, aby informace pro

občany zajišťovala mediální komise na jednom místě.

J. Dolejška sdělik že Trello je soukromá iniciativa jednoho zastupitele s městským obvodem nemá nic

společného a není to informační kanál obce. lng. Orkáč sděluje. že občané mají brát 'lirello a llrabová info

jako jeho informační kanály a chce si je ponechat pod sebou. Do diskuze se zapojil T. Gajec. R. Orkáč 21

starosta ohledně prezentace obce. Starosta přislíbil projednání námčtu radou a mediální komisí.

Obč. Rudel mčl dotaz k bourání domku u parku — loni se mluvilo o začlenění domku do parku a teď se

mluví o zbourání. Reagoval starosta — z koncepce nebyl nikdy žádný výstup. Je rád„ že se domek

vykoupil a tím se rozšíří prostor parku. Renovace domu by vyšla cca na l l mil. Kč. Dům se zbourá a pak

bude veřejná debata s občany k využití prostoru. J. Dolejška potvrzuje slova starosty.

Další dotaz p. Rudla byl na červený pruh u „nových domů“ a „tam na konci“. Upozornil na neexistenci

kanalizace na horním konci Hrabové a podivuje se. že se uvažuje o „červeném protiskluzovém pruhu“ na

cestě. Chce vědět. zda se už ví. kdy se bude dělat kanalizace. Upozornil také na 10. že OVAk nic nedělá

co se týká kanálů na ul. Paskovská.

Odpověd? starosty — povrch v zatáčce má životnost cca 5 let. Kanalizace se má dělat cca v r. 2025 -2026.

Pokud se udělá „červený povrch“ ted,. tak po kanalizaci to vyjde že se udělá znovu (bude po životnosti).

Je to místo„ kde se často stávají dopravní nehody a jde o životy lidi. Správa silnic dá jen reflexní prvky na

svodidla. Obvod chce zabránit smrtícím nehodám. at“ se životnost povrchu vyčerpá do doby výstavby

kanalizace. C 0 se týká kanálů — zástupci OVAku navštíví náš obvod a tyto věci se budou projednávat.

Obč. Rudel prezentoval svůj názor na postup kanalizace a úpravu povrchu.
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Místostarosta zrekapituloval postup vedení obvodu ohledně úpravy povrchu Paskovskd kanalizace a

stanoviska ohledně k; nálu na ul. Paskovská. Místostarosta sclělil„ že je povinností vedení obvodu ochránit

chodce na neehráněmřm ehodníku v „esíčku'“ před statkem. To vše projednala komise výstavby.

tlbč Rudel se dotázal na vlastníka areálu ul. U Řeky —je to samé díra. Místostarosta reaguje -— prověří to

a s majiteli bude vestjednání.

Další připomínky občanů nebyly., přistoupilo se k projednání dalšího bodu programu.

Ad 2) Zpráva 0 plnění rozpočtu statutárního města Ostrava — městského obvodu Hrabová za leden

až prosinec 2022

3/31.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

předloženou „Zprávu o plnění a čerpání rozpočtu statutárního města Ostrava, městského obvodu Hrabová

za leden až prosinec 2022“.

Starosta vyzval předsedu 17V. aby se za výbor vyjádřil k předložené zprávě. lng. Gajec sdělil, že 13V

doporučil zastupitelstvu předloženou „Zprávu“ vzít na vědomí.

K bodu nebyly připomínky a dotazy proběhlo hlasování.

Hlasování: 13 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 3) Rozpočtová opatření SMO V roce 2023

3/32.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

rozpočtové opatření statutárního města Ostravy, kterým se

zvýší

ostatní neinvestiční přijaté transfery ze SR

pol. 4116, UZ 14004 o 8 tis.Kč

zvysr

běžné výdaje ,

§ 5512, pol. 5132, UZ 14004 0 8 tis. Kč

zvýší

neinvestiční převody mezi SMO a Mob-příjmy

56330, pol. 4137, UZ 445, org. 521 o 30 tis. Kč

zvýší

běžné výdaje ,

§3113, pol. 5331, UZ 445 o 30 tis. Kč

zvýší

neinvestiční přijaté transfery z VPS SR

pol. 4111, UZ 98008, org. 521 o 155 tis. Kč

zvýší
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běžné výdaje

§ 6118, pol. 5021, ÚZ 98008 0 138 tis. Kč

§ 6118, pol. 5139, Úz 98008 o 4 tis. Kč

§ 6118, pol. 5169, ÚZ 98008 0 7 tis. Kč

§ 6118, pol. 5175, ÚZ 98008 0 6 tis. Kč

zvýší

neinvestiční přijaté transfery z VPS SR

§ 6330, pol. 5347, ÚZ 445, org. 521 o 4 tis.Kč

sníží

běžné výdaje

§3113,p01. 5331, Úz 445 o 4tis. Kč

Na dotaz, starosty k vysvětlení rozpočtových opatření města nebyl Žádný dotaz probčhšo híasování .

Hlasování: 13 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad4) Rozpočtová opatření Mob Hrabová v roce 2023

3/33.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

a) rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 1, kterým se:

zvýší

běžné výdaje

§3341,p01.5171
o 11 tis.Kč

sníží

běžné výdaje

§ 3399, pol. 5901 o 11 tis. Kč

b) rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 2, kterým se:

zvýší

běžné výdaje

§3716,p01.5169
o 111tis. Kč

sníží

běžné výdaje

§3349, pol. 5139 o
111 tis. Kč

c) rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 3, kterým se:

zvýší

kapitálové příjmy

§ 3639, pol. 3111 o
2 tis. Kč

zvýší
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kapitálové výdaje

§ 6171, pol. 6121

d) rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 4, kterým se:

zvýší

běžné výdaje

531131301. 5331, Úz 445

sníží

běžné výdaje

§4329, pol. 5011

zvýší

nedaňové příjmy

§ 3113,1001. 2229,Úz 445

§ 3113, pol. 2229

zvýší

běžné výdaje

531131301. 5331,Úz 445

§3113, pol. 5331

e) rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 5, kterým se:

zvýší

běžné výdaje

§ 4329, pol. 5011, Uz 13024

zvýší

financování

pol. 81 1 5

zvýší

kapitálové výdaje

§5512, pol. 6130

zvýší

financování

pol. 81 15

zvýší

běžné výdaje

§ 3429, pol. 5222

§ 3419, pol. 5222

© 3900, pol. 5222

§ 3525, pol. 5221

§ 3311, pol. 5222

§ 5512, pol. 5229

53421, pol. 5222
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sníží

běžné výdaje

§ 6409, pol. 5901 o 615 tis. Kč

Starosta sděliL že zastupitelé mají ještě d :datek 1x, materiálu na stole. Ani k tomuto bodu nebyly dotazy„

proběhlo hlasmání.,

Hlasovánízl3 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 5.) Poskytnutí peněžních prostředků na podporu projektů zrozpočtu statutárního města

Ostravy, městského obvodu Hrabová na rok 2023

3/34.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

rozhodlo

poskytnout peněžní prostředky na podporu projektů formou neinvestičních účelových dotací

z rozpočtu statutárního města Ostravy, městského obvodu Hrabová na rok 2023 na základě vyhlášeného

„Programu na poskytování peněžních prostředků z rozpočtu statutárního města Ostrava, městského

obvodu Hrabová na rok 2023“ do jednotlivých oblastí, dle předloženého seznamu

a rozhodlo

o uzavření veřejnoprávních smluv o poskytnutí neinvestičních účelových dotací se subjekty dle

předloženého seznamu.

"Na úvod starosta sdčllk že oproti jiným lc'ulm ruda neměla k l'nzlicriálu své návrhy a přiklání se ke

stanovisku FV. '1‘. Gajec sdělili, že EW’ doporučuje svgcl'w'z'ťlt dle předloženého návrhu.

Do diskuze se přihlásil i. illuivníčel; — pfulwzzwla jej dvojměsolmá výše pro spolek 'lomli (cena za dopravu

na tábor) a hasiči. „l. lvlintčl zdúvoclnil i'uwýšení _ hlavní (hned je zajištění čimwstš mladých huslču

(např. zakoupení dresu pro ml. hasiče).

R. Urkáč sdělil, :) spolek žádal o autobusovc'uí dopravu a (.iopi‘a‘xru n'lalcrizělu na letní a podzimní tábor.

J. Dolcjška sc tlotázakjestli se bude l'tlasovat o jednotlivých spolcích.

T. (lnice jcštč upřesnšk že EV bral v potaz lalmnč přínos lflrabovou. .l. ljltiltšjšláčt navrlmuL aby se

hlasovalo o výši poskytnutých prostředku jednotlivě pro každý subjekt dle předloženého návrhu.

Starosta dal hlasovat o zpusobu projednání dotací jednotlivě o žadatelích: pro l l„ proti: l$l.. Hrabovský,

zdržel se: M. Slíva

Ceský svaz chovatelů: 10 000 Kč, 13 přítomnými jednomyslně schváleno

Velocipediské: 20 000,—— Kč, 13 přítomnými jednomyslně schváleno

Oběma výše: uvedeným subjektum byla scšv-„f'zílena dotace dle žádosti.

. Reauuje starosta __ většinou mýšené náklady všech

%

Maraton klub Seitel: 75 000,—— Kč

.? . Dolejš—kn so dotázaL proč je navrhmáno zvýšcnš

žadatelů jc !““tlláctš na zvýšené náklady na energie. Élodlají pořídit banery., na kterých lnice ogo obce.

Doplnil místostarosta: plánují máku; čipu. aby mohl bj; t čas měřen čipové.

l. Dolejška navrlmul snížení na 6 000 Kč. Proběhlo hlasování: pro: A? (i. 'lrávníěek, J. Duicjékm (l,

Kubcčka. R. {3101111113201 proti: ©.

Hlasovalo se o původním návrhu ’75 000 Kč: pro: 9, proti: 4 (I. Trávníček, J. Dolejška, J. Kubečka, R.

Gromnica).
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Schválená dotace dle požadavku subjektu.

Mateřské centrum Smíšek: 30 000,-- Kč

Bota:; tší. Gromniei —— zda se í o tom, jestli dostali dotaci i zjinýelt obvodů. deovědi místostarosty—

dostuli dotaci zmagistrátu. T. frajer: — dle názoru FV je to komerční aktivita — proto snížení oproti

žádosti,

Proběhlo hlasování o částce 3O 000,--~ Kč: pro: 12, protizo, zdržel se: 1 (R. Gromnica). Subjektu schválena

nižší dotace oproti žádosti.

Mobilní hospic Ondrášek: 80 000,—- Kč

Místostarostku upřesnuje— m doporučení sociálního odboru ponechat v plné výši žádosti.

Hlasování : 13 přítomnými jednomyslně schváleno.

Schválená částka dle žádosti.

OS MUDr. M. Poláčková—tvůrčí aktivity: 20 000,-- Kč

Starostu sděluje že v tomto případě se oproti loňskému roku zvyšuje dotace jen o inflaci.

Hlasování o mister: 20 (Hill.—— Kč .—- : pro: 12, protizo, zdržel se: 1 (R. Gromnica)

Schválena nižší č 'stka oproti Žádosti.

OS MUDr. M. Poláčková-literární tvorba: 10.000 ,-- Kč

rv nedoporučil schválit dotaci. Nebyl žádný dotaz..

Hlasování pro nie—přiznání dotace lt) ()()t)„—— Kč: pro: 12, proti20, zdržel se: 1 (l. Trávníček)

Dotace nebyla schválena.

Podané ruce — osobní asistence: 10 000," Kč

.l. lánbečkn navrhnul zvýšit částku oproti žádosti na Částku 15 ()()0.-- Kč s tím„ že je to velice potřebná

službu občanům.

Starostu rmvrhuje hlasování o návrhu l5 ono.-„ Kč. Místostarosta sdělit že zastupitelstvo nemůže

zvýšit dotuei oproti žádosti. Rea—íkee starosty — možer ale museli by na konci roku vyúčtovat v případě

nevyčerpání nad rámec žádosti by peníze museli vrátit.

„l. Dolejšlta mel (tour/„ zda jsou dotace pro letošní rok tinální. Reaguje starostu — toto jsou dotace podle

mum-1 pravidel Zl pro tento rok jsou finální. J. Dolejška sděluje že v minulosti se sigh/a110, že puk

v průběhu roku žádaly další subjekty 0 finance. .1. Dolejškzi je toho názoru, že by v průběhu roku už
nemělo být dalším žudatelum vyhověno. Starostu — v případě nových žádostí během roku “je to vždy na
posouzení. .l. Dolejšku se ubezpečujo zda dnes projednávané subjekty. které získají dotaci ztohoto

programu už další dotaci nedostanou.

l-llnsování o částce lS t)0t).—— Kč: pro: 1 (.F. Kubačka). proti: 9. zdržel se: 3 (M.Slíva. l. Trávníček .l.
Dolejšku).

l'llnsování o doporučené částce lt) OOO;— líč: 13 přítomnými jednomyslně schváleno

Dotace schválení dle žádosti subjektu.

Pravdová Jolana: O,-— Kč

rv doporučil dotuei nendčlit. í. Trávníček se dotázal. proč takove rozhodnutí. Reaguje T. Gujee ~ není to
spolek.. Dle jeho názoru pak může požádat každý zemědělec požádat o dotaci. Starosta —— dotace chtěla na
opravu domku v osobním vlastnictví. T. Gajec _ bylo by to zhodnocení jejího majetku. Proběhla diskuze
mezi '1‘. (iujeern a l. Trávníčkem ohledně fungování farmy 17'. Pravdová. li.. Gromniea jako její soused
podrobně iníermuje ojejí práci na farmě kde chodí školy a široká veřejnost s dětmi.

_l. Dolejšku podává protinávrh — dotaci All) ono.-„ Kč. Proběhla diskuze mezi T. Gajeem. .? . Dolejškou a R.
Gromuieou. Starosta diskuzi ukončil s tím, že paní Pravdová může podat během roku novou žádost (s
účelem např. na krmivo. veterinu. . .) a tu bude projednána na jednání zastupitelstva. Po sdělení starosty o
nové podání žádosti paní Pravdou/ou „š. Dolejška sdělil, že svůj protinávrh stahuje.
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111011531 lo hlasování () nepiižnání dotace a 2:10VL-1 \/\7_\':.1li pa; 11' Frau novou, 21113.31 podala novou žádosi

2915110171: lstvu knowwun

E1 LESO‘V/a'mi: pro: 10, proti: 0, zd1žel se: 3 (R. Gromnica, I. Trávníček, J. Dolejška)

SH ČMS Sbor dobrov. hasičů Hrabová: 55 000 -- Kč 13 přítomnými jednomyslně schváleno

Íštagosa sdčld že se jedná (\ mii išíčni L91010L1‘11 (innost mladych hasiči (31

. l\/liii*(čl sdělil střet zájmu, stejněí mkv 1 $10 1LV:E;0V'€'1. i\fl. Slíva a R (lrkáč Nel*; \r/ly žádné domzy 7. řad

Žzásiupitelů, proběhlo hlasování o Částce 55 )( ().— ELLE.

Schválená dotace dle požadavku subjektu.

Spolek rodičů Jablíčko: 35 OOO, -- Kč 13 přítomnými jednomyslně schváleno

Stamsta sdělujd že (“v navrhnul přidělit \/ požadom ne výši. Nebyly (i()(azy. proběhlo l'iluso /ái'ii„

Schválená dotace dle požadavku subjektu.

Tenisová akademie Jana Váni: 15 000, —— Kč

Starosta sděliL že FV ncdoporučil p111V‘1LELVEE1 LE01L1L‘1.E}19 F\/( není přínosem pro EEL‘L1E10V'L1L1. _;e 11.1

celonárodní aktivita. Doloiška se ptá., zda se 101111111151 LECČÍ 111L1E10V'L". Starmie «2151.119. 2L: 111‘1'111' čásí

bude vl Hrabová .1. Dohiriškai navrhuje ;“i'idčílii :(((sz 15 (1:10.“ lxč Mí

(neumi/(mm 1‘1V'l lOllhlíV 10L nik *;HUllUHzllIO (11.19 119111051. 0 LE‘1LE’1011L‘ELV'. 1

;(lčluja že ';clio návrh na 111LL111'LE0111L3L3L1L 11L/111LL111L2‘111V'

Piohčlilo hlasovaní (\ nepřidčkm (lom-((:. 13 přítomnými jednomyslně schváleno

Dotace nebyla schválena.

10151111115121111111121

/ 1

1

:11 mi na 1L1. že

č chío 111101111119 ic 1 J. llolc_;šl\;a

TJ Sokol Hrabová: 200 000,-— Kč 13 přítomnými jednomyslně schváleno

Mch/ly dom/v J. 'l(alsl—;ý a l). 1‘1L1VL'1LECEL nahlásili siřct 7á_;mů.

Probehlo hlasovaní.

Schválená dotace dle požadavku subjektu.

Torali — letní tábor: 60 000, -- Kč

R ()1 ‘1L2'1LV: L110111V‘11L1L‘ že _;( to 221 (lopatu/Li i na podzimní tábor" zároveň. hlásí střet Lé_1‘111111..1. Dolejška chce

211211 vyjádření v % koli k (iču' 2 l 11111101." (: se (lČilSllll.ll91l\db — 20 (\;. tí 7; 55

Nebyly další dotazy, proběhlo hlasování.

EEEasoV/LEHE: pro: 10, proti: 0, Zdržel se: 3 (I. Trávníček, J. Dolejška, J. Kubečka).

Schválená dotace dle požadavku subjektu.

Torali — medaile -— 50 000, --Kč 13 přítomnými jednomyslně schváleno

llle sdělení 313905111 F V1 ;redop o; uču_;e dotaci př1( lčil t. T“((—zbyly dotazy. proběhlo hlasovani.

Dotace nebyla schválena.

ZO Českého svazu žen 0. -Hrabová: 20 000, -- Kč 13 přítomnými jednomyslně schváleno

Starosta uvedl že loni dostal suoiest dotaci V'L: výši i() ()()(1 „Kč. pro letošní ml; FV doporučil schválení

dotace (_llc žádostt Nebyly dotazy; who llť\2/1'l1\' proběhlo hlasov" ani.

Schválená dotace dle požadavku subjektu.

N i zéV'LVE‘ tohoto bodu sdělil siamsía že V'V \“š( sein/é len\'( 11 dotací ;e ve V'V.V"/91 615 11011. ----- Kč a 2:181L111110151VL1

102110L110 o uz; \/1(1=i \'eře; 1011121‘.111L11 5111.190 0 poslu/“(( nutí neinvestičních '\čel 10 V'V‘L‘E 1 LELJZLVL‘E 5L subijLVL L119 L

111LL1EL1/L11L110 seznamu

lllasovalo se o rozhodnutí k uzavření V'91V‘L1p1c1V111Ll‘ smluv Hlasování: 13 přítomnými jednomyslně

schváleno
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Zápis č.3
ZÁPIS ze ZMOb Hrabová

ze dne 13.3. 2023

Ad 6) Stanovisko k výkupu parc.č, 190/124 21 190/126 3 komunikace, odbočka z ul. Krmelínská

3/35.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

stanovisko vlastníka pozemků parc.č. 190/ 124 a 190/126 V k.ú. Hrabová, na kterýchje umístěna pozemní

komunikace (odbočka z ul. Krmelínská), Ing. Radomíra Němečka ze dne 27.1.2023,

ruší

své usnesení č. 100/2094 ze dne 19.9.2022, kterým vydala souhlasné stanovisko k výkupu pozemku

parc.č. 190/124 o výměře 653m2, pozemku parc.č. 190/126 o výměře 64m2

a komunikace na těchto pozemcích, dle žádosti statutárního města Ostrava prostřednictvím majetkového

odboru Magistrátu města Ostravy ze dne 8.9.2022,

a nesouhlasí

se svěřením pozemků a komunikace na nich v případě, že statutární město Ostrava tyto nemovitosti

nabude do vlastnictví .

Starosta sdělii. že materiál je připraven variantně. rada to probrala a zjistila. že tam není zkolaudována

kanalizace a v připadě vykoupení by musel kolaudaci zajistit obvod na své náklady. Po zkolaudování

maiiteiem převezmeme do majetku.

ing. Farisová popsala vývoj ohledně kolaudace. Své poznatky s firmou RD Styl popsaí i R, (iromniea a

i.iiiraznč varuje před výkupem pozemku. když není kanalizace zkolaudována. Starosta navrhnul hlasování

o variantě B.

Hlasování: 13 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 7) Stanovisko ÚPaSŘ MMO k záměru stavby hasičské zbrojnice na parc.č. 1711

3/36.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

a)

nesouhlasné stanovisko odboru územního plánování a stavebního řádu Magistrátu města Ostravy ze dne

3.2.2023 k záměru stavby hasičské zbrojnice na parc.č. 1711, ul. Mostní v k.ú. Hrabová (v ploše „Sport“),

z hlediska souladu s Uzemním plánem Ostrava.

b)

informaci, že na základě usnesení Rady městského obvodu Hrabová č. 12/170 ze dne 15.2.2023 bylo
požádáno o změnu Územního plánu Ostravy z funkčního využití pozemku

pro „Sport“ na funkční využití „Občanská vybavenost“.

Starosta sdělil. že dle územního plánu je v navrhcwaném území způsob využití .,sportoviště“ a ne

„občanská vybavenost“ _iak_ie pro potřebu výstavby hasičské zbrojnice. Starosta informoval. že rada Mob
Hrabová již požádala o změnu územní plánu.
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Zápis č.3
ZÁPIS ze ZMOb Hrabová

ze dne 13. 3. 2023

.E2241 eiška měl 424111412 zda E4: V214142114‘. 11111113111 21331434111111 u 112.12414131112.DaiSi4.2411415-w eo bude 24:42:11“: se

i::epovede změn3 územního E11511141.D‘143_E4‘2141 114'1:;4111.1_'E4‘41123443434131143E434211411 o VV"24'1111.114.‘4:1111411.

Reaguje starosta — není 421‘1V./41c2 4121V'313211143111‘. nepodařila, Když tak 34: no,/'n) znovu z. na změn-ě 34‘ bude

trvat Změna {12541111112141 planu 1111.1 Ž), 1.1V vat 7 3, 14124;} a E141 tu dobu se 1111.17.43 111214411 41 na dokumeiael pm

3141142141.. 21341243132441 2.11411. 1.1 E14 Ukaz/ide '( )a to ib) e )) .24‘41241 na změnu územního: E11 ():-:(: a až pal—( kupovat

poyzeinek

23211110432421 navrhnul uzavřít 5111411114321 pozemku smlom'u () s::douvě budoucí ;: kupní smlouvu až po

7111431143 (12431111112141111411141112114111241 starost) —-- 311114111141. o smlouvě budoucí 114::11' 121414711141 pro :'33(3íč:')(3).:

14:44'E14'1V‘43421143211411411: smlouv).

l. Trávníček měl dotaz 14' ceně pozemku. (šdg'vověd' starost) _. cena je 31411141401121 nezávislým znalcem.

Piobělna diskuze 111471 2.2 )()leiškou R. ílromnicon a starostou 4121143421143 uzavření smlouvy S1'1121E114324‘111

E14124‘1112441. 5311411413141 11E1 13112 že 4111 114414114524 E1141 141 ab) ia: 11 ;talc ilchlů—lllkd

R. (.homnica upozoinil na 14024111} 14.1.1 mezi 11411144'1. a 2141411110st41 m 111413143111 —— E4142 2111414111214131431

vyjíždět. Proběnlo 2124130V'4'1112.

Hlasování: 13 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 8) Záměr výkupu pozemku parc.č. 1711 pro výstavbu hasičské zbrojnice

3/37.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

souhlasí

se záměrem výkupu pozemku parc.č. 1711 o výměře 3782 m2, ul. Mostní v k.ú. Hrabová

a ukládá

starostovi požádat Radu města Ostravy o vydání předchozího souhlasu.

le 11141 11141111411411 E4‘E1 1“i;1121v4n Vini 1.111115. R. Gr 11111114‘4‘ : navúnúe 4141231 variantu souhlas, &* výkupem pozemku

df 00 změn:: ULCnlllíllO plánu.

Hlasování o návrhu R. Gromnici: pro 1 (R Giomnica), proti: 9 zdržel se: 3 (I. Trávníček, J. Dolejška, J. Kubečka)

Hlasování pro variantu A: pro: 12, proti: 1 (R. Gromnica)

Ad 9) Návrh na změnu ÚPO — spojnice ulic Šolcova — Božetěchova

3/38.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

návrh komise výstavby, dopravy a ekologie doplnit do Územního plánu Ostrava novou místní komunikaci

mezi koncem slepé ulice Šolcovy a ulicí Božetěchovou

souhlasí

s předmětným návrhem.

R. (l:omnica žádá, o shrnutí 11101124111412 2.211411244311412. Skalský 11V )edl. že MUDr. 211411131 zabrala E1412i421'11431'

z 1.11 Božetěchova ;) 12111 došlo 1414111141 že 1.1.1. Šolcova je při 1'1‘ 141E31141. pouze z (:d- 4': snah). Va 11414143111

14441131 1111' úzl ost: 112 . S411441V'4114111 111:1411142V 114‘E4 de pioi 31.
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Zápis č.3
ZÁPIS ze ZMOb Hrabová

ze dne 13.3. 2023

Starosta sdělil, že materiál je zpracován variantně. dai hlasovat o variantě A.

Hlasování: 13 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 10) Záměr přijetí daru části pozemku parc. č. 1410

3/39.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

nabídku paní _ ze dne 13.2.2023 na poskytnutí daru 1/3 pozemku parc. č. 1410 — ostatní

plocha o celkové výměře 329 m2 v kat.úz. Hrabová, na kterém je umístěna pozemní komunikace Slínová,

souhlasí

s přijetím daru 1/3 uvedeného pozemku

a ukládá

starostovi požádat Radu města Ostravy o vydání předchozího souhlasu.

Jedná se o pozemek pod ul. Slínova v soukromém vlastnictví 3 osob. S dalšími vlastníky se jedná.

Hlasování: 13 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 11) Hlavní body a termíny zasedání zastupitelstva MOb Hrabová v roce 2023

3/40.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

hlavní body a termíny zasedání zastupitelstev MOb Hrabová v roce 2023 dle předloženého návrhu.

Hlasování: 13 přítomnými jednomyslně schváleno

V době 18:20-18:35 byla přestávka.

Ad 12) Informace o činnosti RMOb mezi 2. a 3. zasedáním ZMOb

3/41.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

informace o činnosti Rady městského obvodu Hrabová mezi 2 - 3. zasedáním Zastupitelstva městského

obvodu Hrabová.

Starosta sděliL první bod na který chce upozornit. je přesun přestupkové agendy na Úřad (_)strava-Jih od
1.4.2023. Dále sdělil., že s agendou přestupku se přesune i pracovnice a bude mít zajištěno zaměstnání až

do důchodového věku.

.lt Dolejška poukazuje nato. že není dobré, aby se přestupky spáchané v Hrabová řešili na Ostrava—Jih.
Dle názoru starosty je naopak lepší. když to řeší nestranný člověk. ]. Dolejška se ptal, že se uvažuje o
člověka který by se staral o PR obvodu. Odpověd“ starosty: k tomu v různém.

Starosta sdělil, že se obnovila projekční akce na chodník k hasičárnč.
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Obč. Gromnieová se dotazuje proč se bude budovat chodník k hasičárně když tam nebude hasičárna.

Např. na ul. Krmelínská chodník není. Místostarosta dělal průzkum. kolik lidí chodí po ul. Krmelínská a

ptal se jen jednoho člověka z Krmelínská. který jezdí výhradně autem * to je nepriÍikazne'.

Hlasování: 13 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 13) Různé

Místostarosta se vrátil k problematice chodníku na ul. Krmelínská. Popsal jakým způsobem se dostal

k informaci. že chodník na ul. Krmelínská není nutný. R. Gromnica sděluje že pro Žižkov neměla

opozice žádné. projekty.

Na Žižkově není žádný chodník a bude rád. když se Žižkovem budou zabývat.

J. Mintěl sděluje, že kolem hasičárny chodí lidé z ul. JezernL Nešverova. K Nadjezdu.

J. Kubečka uvedk že komise výstavby chce provest pasportizaei chodníků a přechodd aby Hrabová byla

bezpečným místem. M. Krejčíček potvrzuje sdělení J. Kubečky.

K vlajce Mob Hrabově podal vysvětlení starosta. Proběhla krátká diskuze mezi obč.. Gromniwvu. T.

Gajcem a R. Gromnicou.

.J. Dolejška měl dotaz k fungování „mediálního člověka". Reaguje starosta ~ byla schůzka S J. Dvořákem

ohledně funkce šěl'redaktora. K práci J. Dvořáka měla rada spoustu připomínek. Dle sdělení starosty/„

kvalita březnového Čísla Hl, byla pro radu rozhodující ve vztahu k další spolupráci s J. Dvořákem. Názor

starosty — vysoká neprofesionalita. Radě po tomto čísle bylo jasno že březnovými HL bude spolupráce

ukončena. Dále sdělil, že mu nczúčastnčná V. Kopitzová napsala email na podporu J. l')vořáka.

Dotaz J. Dolejšky -— co bude dál s HL? Odpověď starosty — zatím bude pověřena osoba pro tvorbu lll, a

pak bude následovat výběrové řízení.

Následně proběhla debata ohledně výběrového řízení na šéfredaktora v minulém volebním období mezi J.

Dolejškou a M. Slívou. T. Gajec se připojil k názoru M. Slívy. T. (iajec sděliL že J. Dvořák neuznává

žádne autority ani jiný názor. J. Dvořák se obhajoval. dále následovala debata mezi M. Slívotn J.

Dolejškotn [. 'lirávníěkem, R. Gromnicou a R. Orkáčem. Starosta sdělil, že tvorbou lll, je pověřená paní

Karla Slívová.

()bč. Gromnicová se dotázala proč není žádný zápis mediální komise na obecním webu.

Reakce R. ()rkáěe — ani některé jiné komise nedělají zápisy. V prosinci se sešla mediální komise na

úvodním jednání a opravdu zápis nedělal. Po vyjasnění fungování vzhledem k HL bude jednání mediální

komise.

Na závěr debaty zhodnotil J. Dvořák spolupráci bývalé a současně rady.

J. Dolejška měl dotaz na místostarostku ohledně změn nájemného. Odpovídá místostarostka _ znalec

zpracoval posudek na výši nájemného. Toto bylo jen k orientaci. Dále sdělila. že u nově navrhmraných

smluv budou nájmy zvýšeny. J. Dolejška oponuje současným vývojem cen nejen energií.

Místostarostka sdělila že proběhla dražba třípokojového bytu a nájem byl vydražen na [(36.- Ké/ml.

J. Dolejška sdělik že on se zvyšováním nájmů bytu nesouhlasí. Dle jeho názoru by byl adekvátní nájem

mezi 70~80 Kč;/ml

J. Dolcjška — co se školkou V. Huga. Odpověd" starosty: pro zvyšování cen stavebních prací se rada

rozhodla vyčkat až se situace bude stabilizovat a pak bude vyhlášeno výběrové řízení a stavbu bude

zdemolována. R. Orkáč uvedl. že jsou vypisovány i dotace na bourací práce. rada dotační tituly sleduje.

J. Dolejška měl dotaz., proč rada nesouhlasí s vyvěšením Tibetské vlajky. Odpověd" starosty — rada byla

hodně nejednotná. každý hlasuje za sebe a takto to vyšlo.

()bč. Skalská sdělila. že dle jejího dojmu se bývalé vedení se stále nevyrovnalo s výsledkem voleb.

Pozastavila se nad .„ittWOi'očenlm'“ ODS V neví jestli to byla recese. Reaguje J. Dolejška __ byla to

politická satira, l my jsme v minulosti poslouchali „dostaneme vás do tepláků“.

[. Trávníček sdělil, že má pocit. že některé domluvené věci směstem v minulém volebním období

nefungují. Od stávajícího vedení bylo dnes sděleno., že kanalizace se začne budovat snad až v r. 2026.

J. Dolejška konstatoval. že je Škoda., že nové vedení nepokračovalo v rozpracovaných projektech.

K. Hrabovská se dotázala [. Trávníčka proč nepředal nebo nechtěl předat informace ohledně kanalizace.

12/15

OSTRAVA!!!



Zápis č.3
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E. "í“fávníček sděííi, že 113311263 osobní setkáni aíe R Orkáč 1010 odm 1111111. Dále uvedL že je ZV/ykem po

VQĚbáe;š1„ že V há? Vošeb osioví Všechny, ZV03€11é subickty 3; ; ed 112111.’ ší 1‘1111‘1 111.- došlo — budoucí 11111 3111110313.

5(315313. ŽV: nepřš šfsi “ptam Že 1010 jejcho způsob (33512111001 ání se

Pz'občhša (3133331111 mezi J. Dolsjškou., F. Ga ; ‘1611 a R G: ro mísou. ohledně piedévém' 111301111c1c1 mszi

bývalým vedením obvodu a společným _;ednání; m 11 mančníhn ;; 310111130 111310 V 51310111.

R. GrkáčV 1117:1913 3. '3‘1‘111‘11163ga kc sděicní co (301111111133 ke ka11a317ac1.3. ll'áV' 111 íček sale-31 3. ze i\malwma

bV'Ěa 1117:3531. (21m do @1111) & měna se od Šídlúvce. PiVní etapa mčia 7214311 V letošním roce 21 po; 3531 daiší

;msmp 11 mmm 5(31 ;sz! podíšci ; městskV' obVod R. Ox 3(2'165‘ ,fšěh 3. že 1 nova Vedení ;ednaío 51116510111 21

1.11111031:1111:1(:1031V(1du by 11131133131303(a11213izac136110 3 rok J. Doic ;ř; \a. 3x. Hizzbovs i\áa M. Slim 1111 *lcdnč

džakuUnqzšš () m'ychiení VýstaV by J\zmahzace a _;c_;;í1nancován;.

313(33137331 (3:13.591 připomínky. starosta pod čiam/5117.11 3(011511‘11 3(111/111 diskum 1 ;e inaní V 20: 3.2 31003111 113110116313
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